
 

  

 Dacă ai citit acest buletin şi te-ai simţit zidit sufleteşte, ia-l şi  

dă-l unui prieten care are nevoie de Dumnezeu. Nu-l arunca sau  
nu-l lăsa uitat pe vreun raft din camera ta! 

 

 În cazul în care ai “pierdut” un număr al buletinului şi doreşti să îl citeşti, 

intră pe www.poartacerului.ro, la secţiunea Resurse, şi vei găsi buletinul în format COLOR. T
im

iş
o
a
ra

 —
 s

tr
. 
B

a
n

u
 M

ă
ră

ci
n

e,
 

n
r.

2
5

  
 t

el
. 
0
2

5
6

-4
7

2
0

0
2
 

  

 

ÎNTÂLNIRILE BISERICII 
 

DUMINICĂ :    9 - 12 Serviciu divin 

                           18 - 20 Serviciu divin 

LUNI :               19 - 21 Seara tinerilor  

MARŢI :           18 - 20 Rugăciune 

JOI :                  18 - 20 Serviciu divin 

  ATENŢIE 

Colectivul de redacţie: Teo Laze, Dana Popa, Andreea Fiţ, Ildikó Trică,   

                      Ramona Codrea, Andrada Popa, Dani Ardelean, Raul Damean.  
 

Pentru materiale, sugestii şi propuneri, aşteptăm să ne scrieţi la adresa de e-mail buletin.duminical@yahoo.com  

  

... copilaşii aduşi azi la 

binecuvântare:  Sofia Evelin 

Cherteş şiEduard Joseph Madina. 

Fie ca harul Domnului să se     

reverse din plin peste ei şi peste 

familiile lor. 

 

… mai mult timp în părtăşie 

personală cu Dumnezeu. Domnul 

să ne ajute să Îi oferim primul loc în 

viaţa noastră şi să avem zilnic 

părtăşie cu El! 

 

“Tot ce veţi cere cu credinţă, prin 

rugăciune, veţi primi.”  

(Matei 21:22) 

 

 

Să ne rugăm 
pentru... 

Vă stau la dispoziţie pentru nevoile 
dumneavoastră spirituale: 

 

Pastor Nelu Filip:  tel. 0745-306431 

Pastor asist. Eusebiu Stănilă:  tel. 0722-800691 

Prezbiter Sandu Guler:  tel. 0722-510842 

Prezbiter Romică Florescu: tel. 0721-644073 

Prezbiter Alex Păduraru: tel. 0768-811488 

Diacon Raul Damean:  tel. 0734-539044 

Lăsaţi copiii! 
 

Lăsaţi copiii la Isus, 
Lăsaţi-i ca să vină,  

Isus pe braţe ca să-i ia  
Şi să le dea lumină. 

 
Lăsaţi-i azi la crucea Lui, 

Să guste părtăşia, 
Să cânte o cântare, un psalm, 

Să prindă bucuria. 
 

Eu vreau pe braţul Lui Isus 
Să stau de azi-nainte, 

Să-I cânt, să-L laud, să mă rog,  
Cu micile-mi cuvinte. 

 
N-ai vrea şi tu, copile drag, 

Să faci aşa ca mine? 
Să-L iei pe El, Apărător, 

Să faci ce este bine? 
 

Isus şi pentru tine vrea 
S-aducă izbăvirea. 

”Lăsaţi copiii la Isus”, 
A zis şi pentru tine.  

  

                      (Simona Sav) 

 

  

 BULETIN DUMINICAL NR. 492/24.01.2016            www.poartacerului.ro 

"Căutaţi pe Domnul câtă vreme se poate găsi; 

chemaţi-L câtă vreme este aproape." (Isaia 55:6)  

 

De ce nu simt să mă rog? 

S unt zile în care mă rog cu uşurinţă şi îmi deschid inima înaintea Domnului. 
Atunci primesc pace şi simt o dulceaţă aparte a Domnului. Dar aceste zile trec şi 

vin altele, în care simt că trebuie să mă rog, simt că un    capitol pe zi din Biblie nu-mi ajunge, 
dar nu dau curs îndemnului interior. Mă trezesc că sunt fără chef sau obosită sau mă las 
cuprinsă de alte gânduri legate de copii sau de casă. Şi trec zilele aşa... Şi iar mă golesc de 
cuvintele Domnului, nu mai ştiu cum să încurajez pe alţii, iar atenţia mea se îndreaptă tot mai 
mult spre lucruri pământeşti. 

M-am întrebat de ce e aşa. Şi cred că răspunsul e acesta: las prea multe lucruri fără 
importanţă să-mi invadeze timpul liber. Pentru că, de fapt, despre asta e vorba: cum ne 
folosim noi timpul liber, în condiţiile în care lucrăm normal, nu exagerăm nici cu dormitul, ne 
ocupăm şi de familie. Timp liber tot mai rămâne, deşi ne tot plângem că nu avem timp 
suficient să facem tot ceea ce ne propunem.  

Cineva (adică, soţul meu) mi-a spus că nu voi putea continua cu proiectul Bună 
Dimineaţa Fetelor, dacă nu voi face anumite sacrificii. Şi aşa e: fără sacrificii nu reuşim să 
aducem roadă pentru Domnul. Poate că asta înseamnă să ne învingem oboseala sau să lăsăm 
alte ''distracţii'' la o parte şi să stăm înaintea   Domnului pentru a primi viziunea Lui.     

 Şi Isus se ruga noaptea, pentru că ziua era ocupat cu predica, cu vindecarea 
bolnavilor şi scoaterea demonilor. Ziua lucra, iar noaptea se ruga. Şi El nu lăsa să I se scurgă 
energia pe lucruri de nimic, care nu aduc niciun folos (cum ar fi statul exagerat pe Internet). El 
S-a concentrat în fiecare moment asupra Tatălui şi apoi asupra salvării oamenilor. Noi ne 
risipim în multe lucruri care nu aduc niciun folos pentru eternitate, sub pretextul că aşa ne mai 
odihnim, ne mai deconectăm.                                                                 (continuare în pag.  3) 
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    “Întăriţi-vă în Domnul” (2016)  
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Familii unite în rugăciune 

Familia GUIA 

 
 
 
 
 

Duminică, 24 ian. 
Andreea Epure 

Iulia Rus  

Luni, 25 ian. 
Sarah Popa 

Ştefan Criste  

Marţi, 26 ian. 
Ana Spătaru 
Angela Criste 
Nicolae Stoica  

Miercuri, 27 ian. 
Cosmin Ursan 

Efraim Boartăş  

Vineri, 29 ian. 
Andreea Oneţ 
Maria Râmboi  

Sâmbătă, 30 ian.  
Emilia Matei  

 

"Şi mă rog ca 

Dumnezeul      

Domnului nostru 

Isus Hristos, Tatăl 

slavei, să vă dea un 

duh de înţelepciune 

şi de descoperire în 

cunoaşterea Lui."  

(Efeseni 1:17) 

 

Urăm   
“ La Mulţi  Ani!”  
în umblarea  cu 
Domnul celor 

care  îşi serbează 
ziua de naştere  

săptămâna                     
viitoare: 

 

  Membrii familiei: Lucian şi Roxana au întemeiat o familie 

sub binecuvântarea lui Dumnezeu în data de 21 iunie 2014.   
  Slujire în biserică: Familia Guia s-a pus la dispoziţia 

Domnului şi astfel slujeşte prin cântare în corul bisericii şi este 

implicată în lucrarea cu copiii orfani. 
 
  Versetul familiei: Isaia 12:2  - „Iată, Dumnezeu este izbăvirea 

mea, voi fi plin de încredere şi nu mă voi teme de nimic, căci 

Domnul Dumnezeu este tăria mea şi pricina laudelor mele şi El 

m-a mântuit.”     
 
  O experienţă cu Domnul: Această minunată familie ne 

împărtăşeşte faptul că pentru ei fiecare zi e o nouă experienţă cu 

Domnul şi rămân uimiţi atunci când aduc la cunoştinţa lui 

Dumnezeu cererile lor şi văd cum El le răspunde chiar şi la cele 

mai mici detalii. 
 
  Motive de rugăciune: Familia Guia cere de la Domnul să 

crească tot mai mult în asemănarea cu Domnul Isus şi El să Se 

vadă în trăirea lor. De asemenea, să ne rugăm pentru ei, ca să îi 

facă Domnul o binecuvântare pentru cei din jurul lor şi 

Dumnezeu să pună în ei înţelepciune pentru ca în orice 

circumstanţă a vieţii să rămână în voia Lui. 

  Domnul să-i binecuvânteze cu tot ce are El mai bun aici pe 

pământ şi cu viaţă veşnică în cerul Său!  R. D.   
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Ce înseamnă numele copilului meu? 

Cei doi copilaşi aduşi azi pentru a primi binecuvântarea lui Dumnezeu prin rugăciune 

se numesc:  Sofia Evelin şi Eduard Joseph. Iată semnificaţia acestor nume: 
 

 Sofia – cuvânt grecesc care înseamnă „înţelepciune”. Sofia  

era, de altfel, zeiţa înţelepciunii la greci. 
 

 Evelin – nume englezesc, căruia i se atribuie mai multe 

posibile provenienţe: în normandă, Aveline e diminutivul numelui francez 

Ava; în irlandeza veche, numele Evelin provine din Éibhleann cu 

semnificaţia de “frumuseţe”, “strălucire”; în germana veche, Evelin ar 

proveni de la numele Avila, iar în latină de la “avis”,  

care înseamnă “pasăre”. 
 

       
 Eduard - are semnificaţia de “păzitor 

bogat/binecuvântat”, derivând de la cuvântul 
anglo-saxon Ēadweard (“ead” - “avere, prosperitate, binecuvântare” 

şi “weard” - “gardian, protector”). 
 

     Joseph – forma englezească a numelui Iosif, care provine din 

ebraică şi înseamnă “Domnul va adăuga”. În Biblie, acest nume a 

fost purtat de fiul Rahelei şi al lui Iacov; de asemenea, a mai fost 

purtat de soţul Mariei, mama Domnului Isus; în Noul Testament, îl 

mai întâlnim pe Iosif din Arimateea, un ucenic ascuns al Domnului, 

care a oferit locul de înmormântare pentru trupul lui Isus. 
 

Dumnezeu să binecuvânteze aceşti doi micuţi toată viaţa lor, să vegheze asupra creşterii 

lor trupeşti şi spirituale, ajutându-i să dobândească cel mai frumos nume, acela de 

“Copil al Domnului”.   D. P.  

(continuare din pag. 3) 

  

 Eu cred că Domnul ne cheamă la mai mult. Avem uşa deschisă ca să intrăm în 

prezenţa Lui, dar noi nu vrem să intrăm pe ea decât atunci când avem nevoie. Însă Domnul 

ne cheamă să ne folosim de această uşă deschisă şi pentru a-L cunoaşte mai mult pe El, 

pentru  a-L auzi vorbindu-ne şi dându-ne direcţii clare. Pentru a avea o relaţie de iubire cu 

El, nu doar una de interes! Dacă nu aş vorbi două zile cu soţul meu şi nu l-aş vedea, mi s-ar 

face dor de el. Aşa trebuie să fie şi cu Domnul Isus.    

Să mergem la El nu doar când avem nevoie de ceva, 

ci şi pentru că ne e dor de El, pentru că nu putem 

trăi fără El. 

 Eu ştiu că la asta sunt chemată. Şi cel mai 

probabil e că şi tu la fel. E timpul să luăm atitudine. 

Nu se ştie câtă vreme va mai avea Domnul răbdare 

cu noi! Ajută-ne, Doamne!     R. C.  

▲ Sofia Evelin  

Cherteş 

▲ Eduard Joseph 

Madina 


